
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Vanvikan 
Dato: 17.12.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aikman Taperla Medlem  
Odin Aas Medlem  
Elisabeth Sand Medlem  
Thea Remso Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Tobias Dahle Leder  
Linda Lillemo Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Geir Oliver Tessem Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Sigurd Ramdal Nestleder  
Nina Overland Medlem  
Oline Sagmyr-Dalemo Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Dina Mediaa MEDL  
Marthe Hovde MEDL  
Henning Skjelvan Vikan MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Gjennomgang av elevrådene: 
 
Åsly: har gått gjennom referat og innkalling fra ungdomsråd. De har godkjent skoleruten for 
neste skoleår.  

Vanvikan: var ikke tilstede. 

Mælan: har valgt ny leder og nestleder til elevrådet. Skal ha styremøte der de skal sette årsplan 
til neste år.  

Testmann: har snakket videre om skolegensere. De har også hatt en undersøkelse om elevene 
ønsker skolegensere eller ikke. De har søkt til Salutis HMS om penger til gensere slik at de 
elevene som ønsker kan ha muligheten til å få. Elevrådet har valgt representanter til Olweus-
gruppen og Samarbeidsutvalget (SU). Skal begynne å planlegge nyttårsball.  



Stadsbygd: har bestemt seg for å ha badmintonturnering istedenfor volleyballturnering. De har 
godkjent skoleruten for neste skoleår.  

JOH Rissa: Skolen skal ha større fokus på miljø. De skal kjøpe bokser til hvert klasserom slik at 
det blir enkelt å kildesortere.  

JOH Leksvik: har jobbet mye med volleyballturneringen for å ha alt klart til siste skoledag. Etter 
jul skal de få likt kantinetilbud som i Rissa.  

 
Ungdommens fylkesting 

Sigurd, Linda og Thea representere Indre Fosen på ungdommens fylkesting. Der var det ca. 90 
andre ungdommer som representerte sine kommuner og organisasjoner. Gjennom helgen har 
de truffet mange andre ungdommer som engasjerer seg. De har deltatt på kurs i tale og 
presentasjonsteknikk som Ingrid Marie Sylte Isachsen holdt. De deltok også på et gruppearbeid 
der de jobbet med den nye regionale strategien for klimaomstilling. Linda og Sigurd snakket om 
inkludering og psykisk helse blant gutter på åpen talerstol både på fredag og lørdag. 

 Linda ble valgt inn i UFU (ungdommens fylkesutvalg) for to år! 

Representantene fra Indre Fosen er utrolig fornøyd med helgen og vi sitter igjen med mange 
ideer og ny motivasjon som vi gleder oss til å dele med resten av rådet.  

 
Møteplan 2020 
 
09.01.20 Rissa 
04.02.20 Vanvikan 
05.03.20 Stadsbygd 
16.04.20 Vanvikan 
26.05.20 Rissa 
16.06.20 Leksvik (6-8) 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 30/19 Bolyst-prosjektet  
DR 31/19 Elevrådssamling  
DR 32/19 UKM  

 
 

DR 30/19 Bolyst-prosjektet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 17.12.2019  
 
Sissel Grimsrud kom for å informere om bolyst-prosjektet. Hun orienterte om en undersøkelse 
om næringskraft og bolyst. Prosjektet handler om å skape interesse for å bo i Indre Fosen. For 
å få til dette jobber de for å skape arbeidsplasser og å forbedre de tettstedene vi har i 
kommunen. Undersøkelsene de har gjort viser at mange ønsker et bedre kollektivtilbud mellom 
tettstedene. Vi gir også innspill på at vi trenger et bedre kollektivtilbud for å skape samhold i 
kommunen og for at flere skal føle tilhørighet til kommunesenteret.  
 
 
 
 



DR 31/19 Elevrådssamling 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 17.12.2019  
 
Vi ønsker å arrangere ei elevrådssamling for alle elevrådene i kommunen. Det ble ikke noe av 
dette i fjor, så vi håper virkelig a det blir noe av dette i år. Vi har fått et innspill på at 
elevrådsrepresentantene fra mellomtrinn også skal få lov til å være med på samlingen. Vi blir 
enige om at vi skal arrangere samlingen for elevrådene på ungdomsskole og videregående 
skole på grunn av økonomiske årsaker. Vi ønsker å invitere elevrådskontaktene på denne 
samlingen.  
 
Nora sjekker utgifter på leie av lokale.  
Vi blir enige om at det skal være i januar/februar.  
Mat og drikke: frukt, brød/bagetter 
 
Forslag til foredragsholdere:  
-EO 
-Siri 
-UFU 
-Bjørnar Buhaug (ordfører) 
-Tobias, Sigurd (demokrati på 123)  
 
 
 
 

DR 32/19 UKM 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 17.12.2019  
 
Vi oppfordrer alle til å melde seg på UKM. Ungdomsrådsrepresentantene bidrar med å spre 
ordet om påmeldingen. Nora ble valgt inn i fagjuryen til UKM.   
 
 
 
 


